
Interpelacja radnego Michała Naftyńskiego z XLII sesji Rady Miejskiej w łomiankach z dnia 31 sierpnia 
2021 roku. 

 

Wyciąg z transkrypcji sesji: 

 

„pytanie do urzędu Jaki jest koszt wydawania biuletynu Chciałbym znać całkowity koszt zarówno 
druku jak i zatrudnienia zatrudnienia osób które Pracują przy biuletynie i to chciałbym żeby było w 
formie interpelacji zgłoszone Ile rocznie pieniędzy publicznych przeznaczamy na na biuletyn 
informacyjny” 


